
Årsmøte agenda Fagerstrand Vel 

 

Innkomne forslag:  

Ved Andreas Haddeland. 

fyrverkerikomité) som holder i felles fyrverkeri med tanke på 31.desember 2024. Foreslåte 
deltakere i komiteen: Andreas Haddeland, Kyrre Hansen, Mar�n Moen, Sondre Skogheim. 

Hva kan Fagerstrand vel bistå med økonomisk? 

 

Ved Julie Renate Tollefsen. 
 
Parlamentet ungdomsklubb, som for tiden ikke er i drift. De trenger hjelp til oppstart og 
organisering. Kanskje dette er noe vellet kan bidra med? Her er en amta-sak fra da de fikk 
klubbleder sist: Nyheter, Ungdom | Anna blir ny klubbleder for ungdommen: – Jeg har noen 
klare mål (amta.no) 
  
Jeg vil samtidig tipse om Caverion-fondet, som sponser sport, kultur og ungdom i 
nærmiljøet. De har søknadsfrist allerede 12. april, men de kan jo være fine å vite om ved en 
senere anledning: Caverion-fondet - Søk sponsormidler - Caverion 

 

Bør Fagerstrand Vel bistå? Hvordan?  

 

Styrets ak�viteter – Årsberetning 2023. 

 

Enda et år har gåt, hvor en del har skjedd i regi av Fagerstrand vel. Vi har avholdt den årlige 

dugnaden, og Det ble arrangert St. Hans feiring hvor Andras Haddeland påtok seg ansvaret for å på 
plass underholdning. Bålet kunne ikke tennes på grunn av brannfaren, men som et plaster på såret 

ble bålet fyrt opp i september, hvor kiosken også solgte ut varer �l rabaterte priser og med suksess.  

Vi har fåt i samarbeide med Fagerstrand bå�orening sørget for å få �lretelagt området ved det gule 
huset på stranda og åpnet opp for allmennheten. Bå�oreningen har tat ansvar for området der det 
er oppført kamera på stolpe.  Fagerstrand vel har fåt �llatelse fra Circle K som eier området, hvor 
dete blir et flot område, særlig for de med små barn. Vi har også fåt lov �l å låne en av garasjene på 
den gamle lågøyaparkeringen av Circle K, hvor vi lagrer ved �l badstuen på paller. Det har også blit 
kjøpt inn en ATV �l 25 000 kroner og henger. Dete for å gjøre leveransene våre enklere ned �l 
stranden. Frem �l denne kom på plass, så har det vært brukt private kjøretøy.   

Det er nå igangsat rullering på ansvar for badstue, hvor 2 og 2 medlemmer av styret har 14 dagers 

ansvar for å fylle opp ved og daglig ansvar for badstuen. Påfylling av vaskemidler osv. Det er også 

igangsat månedlig vask av et vaskebyrå. Dete u�øres i hovedsak mandager. Vi fortseter med å kjøpe 
inn kortreist ved fra Gjø�ell dri�, som leverer all�d i �de og med kvalitets ved.  

https://www.amta.no/anna-blir-ny-klubbleder-for-ungdommen-jeg-har-noen-klare-mal/s/5-3-1170778
https://www.amta.no/anna-blir-ny-klubbleder-for-ungdommen-jeg-har-noen-klare-mal/s/5-3-1170778
https://www.caverion.no/baerekraft/caverion-fondet/


 

Vi har også fåt drenert området ned langs s�en fra strandveien, og lagt på jord slik at det er klart �l å 
sås med gress �l våren. Dete skal også bli et område som skal kunne brukes ved behov.  

 

På høsten fikk vi enda en gang �lslag på en søknad �l sparebanks��elsen angående ny 
volleyballbane. Vi har enda ikke kommet i mål, men har fåt fryst pengene. Disse pengene er 
øremerket en låsbar inngjerding, slik at området stenges på definert �dspunkt. Summen vi har fåt 
�ldelt er 250 000 kroner.  

Vi har også i 2023 fåt på plass låsbar port �l bryggeanlegget. Alle brukere har fåt �ldelt nøkler. Dete 
av to grunner. Sikre båter og eiendeler i større grad, men også ulovlig bading fra bryggeanlegget.  

Diverse:  
Badstuen leverer en solid sum penger hver måned �l Fagerstrand Vel og må vel sies å være en solid 
suksess, og en melkeku. Overskuddet går umiddelbart �lbake �l fellesskapet og vi fortseter som før. 
Vi har også fåt på plass en avtale med Fagerstrand Bå�orening, hvor vi har sat opp låsboks på det 
gule murbygget på Fagerstrand brygge. Her kan brukere av badstuen benyte seg av dusjene, om man 
ønsker, mot betaling.  

Klubbhuset er nærmere ferdigs�llelse enn noen gang. Ivar og Roger har gjort en solid jobb med å 

flyte infrastruktur, få opp vegger, byte vinduer og dør. Vi har også kjøpt et brukt hybelkjøkken som 
skal monteres opp. Dete huset er planlagt brukt �l styremøter i frem�den.  

Ivar Høvik har også for å pynte lit i området mot strandveien. Der er det sat opp bord, hvor man kan 
nyte utsikten. En fantas�sk flot plass som bør benytes av samtlige som går forbi.  

Tusen, tusen takk �l all involverte og særlig styret og revisor som enda et år har levert lang mer enn 
hva man skulle kunne forvente.  

 

VALG: 

Chris�an Sundelin ønsker å avtre før avslutet periode som sekretær. Kathrine Saastad foreslås som 
arvtaker.  

Sverre Nilsen trer av som vara og foreslås erstatet av Mathias Wilson 

Kasserer Mete Jeanne Dit Fouque trer av som kasserer og forslås erstatet av Asgeir Viken Holsen 

 

 


